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Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök asszony !

A házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Kóka János gazdasági é s
közlekedési miniszterhez „Épülhet-e régészeti park és pihenőhely az M7-es autópálya
balatonszárszói lehajtójánál?” címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az M7-es autópálya balatoni szakasza lényegesen csökkenti a partmenti településeke n
átmenő forgalmat, amely - különösen az áthaladó teherautók jelent ős száma miatt– jelentő s
zaj, por és veszélyforrást jelentett az ott élőknek és az üdülővendégeknek egyaránt . A
kőröshegyi völgyhíd átadásával a korábban az érintett falvakon átzúduló hatalma s
járműtömeg túlnyomó része az autópályát használva halad el a parti sávtól délre .

Míg a Budapest és Siófok közötti mintegy 100 kilométeres szakaszon számo s
pihenőhely és benzinkút áll az utasok rendelkezésre, addig jelenleg a Siófok é s
Balatonkeresztúr közti 70 km-en mindössze egy, a „táskai pihenőhely” vehető igénybe.

A kőröshegyi völgyhídról leérve, a balatonszárszói lehajtónál – ahonnan talán a
legcsodálatosabb kilátás nyílik a Balaton és a Tihanyi-félsziget felé – az autópálya építés e
során értékes régészeti leleteket találtak, amelyeket a feltárás után átmenetileg visszatemettek .
Balatonszárszó Nagyközség Önkormányzata kezdeményezte, hogy a korabeli építménye k
alapjait rekonstruálva és régészeti park formájában bemutatva egy pihen őhely létesüljön a
lehajtó mellett . Ennek látványterveit az Önkormányzat saját költségvdésének terhére el i s
készítette. Megvalósulása esetén a déli part egyik legszebb helyén létesülne pihen őhely,
amely csodálatos panorámájával hozzájárulhatna ahhoz is, az autópálya ne csak „elvezesse” a
vendégeket a Balaton mellett a horvát tengerpart irányába, hanem „levezesse” az utazót a part
felé .

Kérdésem:
Támogatja-e a Miniszter Úr, hogy az M7 autópálya balatonszárszói északi lehajtój a
mellett régészeti park és pihen őhely létesüljön?



Lehetségesnek tartja-e, hogy a beruházás akár forráskoordinációval (önkormányzati
illetve központi támogatás és vállalkozói t őke) megvalósuljon ?

Budapest, 2007 . november 22 .

Várom megtisztelő válaszát .

Mbxiug'József Attil a
Fidesz-KDNP
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